
Kære storkreds 

 

Jeg vil gerne genopstille til Politisk Forum (POFO).  

POFOs rolle har været og er stadig det organ, som Alternativets politik 
kvalitetssikres hos. Jeg har været så privilegeret at være medlem af POFO siden 
august 2016, og i den tid har POFO gennemgået mange processer, været styret på 
mange måder, og fungeret mere eller mindre effektivt. Det har været spændende at 
være en del af, og egentlig har jeg den første tid mest haft en observerende (og 
nogle gange måbende) rolle.  

POFO har efter min mening fungeret bedst, når politikudviklingsprocessen har været 
fast og tydelig. Fx når vi har kunnet gennemføre medlemsmøder regionalt, hvor vi 
har behandlet visioner om ny politik, og hvor vi faktisk er lykkedes med at vise, hvad 
Sydjyllands aftryk skal være på Alternativets politik.  

Vi er en vigtig region, fordi vi er en sund modvægt til de største byer, fordi 
Alternativets politik ofte er udfordret i vores område, og fordi vi med store projekter 
sætter ægte handling bag ordene i den grønne omstilling. 

Hovedbestyrelsen har netop nu taget hul på at udvikle Alternativets organisation, og 
der har jeg meldt mig som POFO-medlem til at understøtte dette arbejde 
administrativt. 

Jeg tager gerne en tørn mere i POFO. 

 

Venlig hilsen  

Ane Line Søndergaard 
Fanø og Esbjerg 

 

 


